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Sent: Thur 10/10/2024 9:34:00 AM

Subject FW: Doorst: locatieonderzoek woonwagens

Received: Thur 10/10/2024 9:34:01 AM

Hoi BER,

Rik wil meewerken aan je voorstel en insteek is om te bellen voorafgaand aan de persco. Dat is rond 11.30 uur op 16 oktober.

kun jij de contactgegevns doorgeven aan ons, dan kunnen wij dit verder vastleggen in de agenda van Rik.

Alvast bedankt,

Groeten

Van: Secretariaat Wethouder van Niejenhuis B 52e GS

Verzonden: woensdag 9 oktober 2024 16:16

Aan: E 512 GEN

Onderwerp: RE: Doorst: locatieonderzoek woonwagens

Rik wil dit wel. Morgen even overleggen
5.1.2e

Van: MESEN"
Verzonden: woensdag 9 oktober 2024 14:36

Aan: Rik van Niejenhuis A 5122 GAN
CC: Secretariaat Wethouder van NiejenhuisEe GO
Onderwerp: Doorst: locatieonderzoek woonwagens

Hoi Rik,

benoemt hieronder een aantal punten. 1 daarvan is dat jij volgende week woensdag contact legt met de voorzitters van de

woonwagenbewoners. Wil jij dit doen?

Volgens mij moet dit dan voor de persco plaats vinden. Goed nieuws toch!

Bij een ja, kan ik het in laten plannen door EEE
Groeten ERE

Van: WEEe "0e"
Datum: 9 oktober 2024 om 11:43:22 CEST

BBJ@z-0ningen.nl>, < roningen.nl>, < roningen.nl>

Onderwerp: locatieonderzoek woonwagens

Hierbij de stukken. Na overleg met 88

is BARS? Dan zet ik het in e-suite.

Voor wat betreft de opmerkingen uit het ao:

e Moeten we de leidraad sociale voorzieningen doorlopen: Het betreft geen kwetsbare doelgroep, en zo willen we ze ook

niet positioneren. We hebben dit destijds ook zo besproken in de projectgroep.
e Een inloopbijeenkomst? Wij adviseren dit op dit moment niet. Een inloopbijeenkomst is logischer bij de start van het

haalbaarheidsonderzoek. We hebben nu niet meer te vertellen dan dat er een voorkeurslocatie is. Bij de start van het

haalbaarheidsonderzoek kan er verteld worden wat er allemaal staat te gebeuren.
e In de brief hebben we aangegeven dat mensen niet alleen met vragen bij ons terecht kunnen, maar ook als ze willen

reageren. Bijzondere doelgroepen is hiervan op de hoogte.
+ Woensdag direct na de persconferentie wordt de bedrijvenvereniging geïnformeerd door de accounthouder EZ en gaat de

brief naar omwonenden uit.

°

eee
is dat Rik direct voor of direct na de persconferentie de 2 voorzitters van de bewonersvereniging

belt om te informeren. Hij stuurt me hun contactgegevens. is het handig dat jij dit met Rik bespreekt en oppakt?
« Hoe nemen we de wijkwethouder (Eelco) en Manouschka (die onlangs nog met de woonwagenbewoners heeft gesproken)
mee? Doe jij dit via hun bestuursadviseurBE?

is het besluitpunt over de Nieuwe Held eruit gehaald. Wil je me laten weten of het akkoord

Groet!

Wonen en Ruimtelijke Economie

Aanwezig op maandag t/m donderdag

1586039 0112


